
Zfpisnica z XVI. zasadnutia Mestsk6ho zastupitel'stva v Podolinci,
konan6ho din 21.09.2016

Otvorenie: 1.6,30 hod.

Pritomni poslanci MsZ Ing. Stefan Zima, Peter Hojstrii, Peter Reznicky, Pavol

Vychovaly, MUDr. Ilubo5 Filiai, RNDr. Emil Valek,Ing.Jfn Marhefka, Mgr. Radoslav

Borovsky, Michal Dziak, Martina Simonikovi

Ospravedlneny: Mgr. Eduard Ferencko

K bodu i. 1 Otvorenie

P6n prim6tor Ing. Daniel Marhevka otvoril XVI. zasadnutie Mestsk6ho zastupitel'stva

v Podolinci a privital v5et[fch pritomn;ich.

P6n prim6tor predniesol Program:
1. Otvorenie
2. Urdenie overovatel'ov z6pisnice
3. Vol'ba n6vrhovej komisie
4. Spr6va o plneni uzneseni MsZ
5. Interpel6ciaposlancov
6. Majetkovopr6vne zftleLitosti
7. Spr6va o vysledku z vykonanej nez6vislej irdtovnej a finandnej previerky v meste

Podolinec av organizdcifuch,kde je mesto Podolinec ich zriad'ovatel'om zaroky 2011

aL2014
8. Rdzne
9. Diskusia
10. N6vrh na uznesenie
71. Zfner

Pdn prim6tor chcel doplnit' 6. bod o schv6lenie investidneho zdmeru stavebnych riprav

nebytovej budovy - administrativna budova s. d. 334 na pozemku p. d. KN-C 91413, obec a k.

ri. Podolinec na n6jomn6 byy a srihlasi s vypracovanim projektovej dokument6cie na tirto
prestavbu a to v srilade so z6konom C,. 44312010 Z. z. v zneni neskor5ich predpisov a zitkonom
(,.15012013 v zneni neskor5ich predpisov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti:0 Zdri,alisaz 0

K bodu i. 2 Urienie overovatel'ov zipisnice

Overovatelia z6pisnice: Peter Hojstrid, Pavol Vychovaly

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdril,ali saz 0
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K bodu i.3 Vol'ba nivrhovej komisie

Ndvrhov6 komisia: predseda - RNDr. Valek
dlenovia - Mgr. Borovsky, RNDr. Filiad

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdfr,alisa:0

K bodu i. 4 Spriva o plneni uzneseni MsZ

Predniesol Ing. J6n Laufik, vediici VOVS

Hlasovanie:

Zaz l0 Proti: 0 ZdrZali sa: 0

K bodu i. 5 Interpelfcia Poslancov

Mgr. Borovsky: Chcel by som interpelovat'za obdanov Ul. sv. Anny. Pri p. Le5dinskej, kde

m6 potraviny, je rozhlas otodeny smerom na p. Le5dinskri. Chcem opytat', di sa ned6 otodit',

resp. na Moyzesovej ulici sri dvarozhlasy anevieme, di sri funkdn6 a di jeden znichby
nemohol by,t'umiestneny pri p. Kupeckom, lebo tam nepodut', ked' sa niedo hl6si.

Pan prim6tor: Mestsky rczhlas nefungoval, dnes ho boli opravit'. Probl6m bol v stipe - nastal

tam elektrickj skrat, a preto rozhlas nesiel, no malo by to uZ fungovat'.

RNDr. Valek: Ja by som sa chcel opytat' v mene p. Ferencka, t{tr, kde m6 p. Teodor

Rel'ovsky pneuservis, je stip a deti sa tam Splhajri, di by nebolo dobrd nenatriet'ho vazelinou,

aby tam nedo5lo k nest'astiu, lebo pomocou hromozvodu sa vy5plhajri na rebrik.

K bodu i. 6 Majetkovoprivne ziieLitosti

Predniesla Ing. Val6ria Cirakov6

t./ Vysledlqt obchodnej verejnej stifaZe i. 1/2016 opredaji pozemkuv chatovej oblasti ,,Stary
sad"

lllasovanie:
Za: l0 Proti: 0 ZdrLalisa:0

porasty o vymere 36 890 m2 pre iiadatefa Tomak,3/ Prendjom pozemku - trvald trdvnatd
s.r.o., Hlin{k 28, 065 03 Podol[nec

Hlasovanie:
Zaz l0 Proti:0 ZdrL,ali saz 0

5/ Preniijom iasti pozemku - lesny pozemok o vymere 500 m2 v k. il. Mnfiek nad Popradom

pre Ziadatela JozefChovan, Sadovd 22, 083 01 Sabinov.

Hlasovanie:
Zaz 0 ZdrLali sa: L - Simonikovrl
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K bodu i.3 Vol'ba nivrhovej komisie

N6vrhov6 komisia: predseda - RNDr. Valek
dlenovia - Mgr. Borovsky, RNDr. Filiad

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdfr,alisa:0

K bodu i. 4 Spriva o plneni uzneseni MsZ

Predniesol Ing. J6n Laufik, vedrici VOVS

Hlasovanie:
Zaz l0 Proti: 0 ZdrZali sa:

K bodu i. 5 Interpelfcia Poslancov

Mgr. Borovsky: Chcel by som interpelovat'za obdanov Ul. sv. Anny. Pri p. Le5dinskej, kde

m6 potraviny, je rozhlas otodeny smerom na p. Le5dinskri. Chcem opytat', di sa ned6 otodit',

resp. na Moyzesovej ulici sri dvarozhlasy anevieme, di sri funkdn6 a di jeden znichby
nemohol by,t'umiestnen;f pri p. Kupeckom, lebo tam nepodut', ked' sa niedo hl6si.

Pan prim6tor: Mestsky rozhlas nefungoval, dnes ho boli opravit'. Probl6m bol v stipe - nastal

tam elektrickj skrat, a preto rozhlas nesiel, no malo by to uZ fungovat'.

RNDr. Valek: Ja by som sa chcel opltat' v mene p. Ferencka, tam, kde m6 p. Teodor

Rel'ovsky pneuservis, je stip a deti sa tam Splhajri, di by nebolo dobr6 nenatriet'ho vazelinou,

aby tam nedo5lo k nest'astiu, lebo pomocou hromozvodu sa vy5plhajt na rebrik.

K bodu i. 6 Majetkovoprivne ziieLitosti

Predniesla Ing. Val6ria Cirakovd

l./ Vysledlqt obchodnej verejnej sirfaie i. 1/2016 opredaji pozemkuv chatovej oblasti ,,Stary
sad"

Hlasovanie:
Zaz l0 Proti: 0 ZdrLalisa:0

j/ Prendjom pozemku - trval,! trdvnat,! porasty o vymere 36 890 m2 pre iiadatefa Tomak,

s.r.o., Hlinik 28, 065 03 Podol[nec

Hlasovanie:
Zaz l0 Proti: 0 ZdrL,alisaz 0

5/ Preniijom iasti pozemku - lesny pozemok o vymere 500 m2 v k. il. Mnfiek nad Popradom

pre iiadatela JozefChovan, Sadovd 22, 083 01 Sabinov.

Hlasovanie:
Zaz 0 ZdrLali sa: L - SimonikovrlProti: 9
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2/ Predaj pozemku - zastavand plochy o vymere 111 m2 v k. u. Mniiek nad Poprodom pre

Ziadatefa Petra Gontkoviia, Mn[iek nad Popradom

Hlasovanie:
Za:0 Proti: 9 ZdrZali sa: I - Simonikovi

4/ Prendjom pozemku - ostatnd plochy o vymere 200 m2 v k. ti. Podollnec pre iiadatefa Pavla

Petha, Sv. Anny 8,/, 065 03 Podollnec

Hlasovanie:
Za:10 Proti: 0 ZdrZali sa: 0

MsZ srthhsi:

l/ s oplotenlm pozemku - ostatnd plochy v k. ti. Podol[nec z prlrodndho materidlu podlo

podmienok stanovenymi Stavebnym uradom v Podol{nci pre Ziadcttefa Pavla Petha, Sv. Anny

81, 065 03 Podolfnec

Hlasovanie:

Za:10 Proti: 0 Zdfi,alisa:O

7/ s prendjmom pozemku - zastavand plochy ovymere 152 m2 pre iiadatefa Duiana

Hangurbadia, Baitovd 22, 065 03 Podolfnec

Ing. S. Zima: Dirfam, Ze pracovnici MsU urobia v5etky opatrenia, aby tam nedo5lo kzdstavbe.

Ak je to na zdfiradk6rske irdely, tak nech je to naozaj na zeleninu. StotoZiujem sa s jedn;im

rokom, podfa mila to tam bude smerovat'irplne inde.

Hlasovanie:
Zazg Proti:0 ZdrZalisa:1-Simonikovi

2/ s oplotenlm pozemku - zastayond plochy v k. ti. Podol[nec podfa podmienok stanovenymi

Stavebnym ilradom v Podolinci pre Ziadatefa Duiana HangurbadZa, Baitovd 22, 065 03

Podol[nec

Ing. S. Zima: Bude to povolen6 stavebnym fradom, tak nech stavebny irrad na to dohliadne"

Hlasovanie:

Zazg Proti:0 ZdrZalisa:1-Simonikovri

6/ s prendjmom iasti pozemkov - zastavand plochy pre iiadatefku lvetu Svorilkovil, J.

Smreka, P.O.BOX 5, 065 03 Podolfnec

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 ZdrZali sa: I - Simonikovi

9/ s prendjom iasti pozemku - trvaly trdvnaty porast o vymere 28,5 m2 v k. ti. Podol{nec pre

iiadatefa Viliama Cerveitdka, Bernollikovq 17, 065 03 Podolfnec
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Hlasovanie:

Zaz 0 Proti: 5
Valek, Borovsky
Reznicky, Dziak
Simonfkovi

ZdrL,alisa:5
Zima, Vychovaly, Biliai, Hojstrii, Marhefka

K bodu i. 7 Investiiny zimer stavebnych fprav nebytovej budoly - administrativna

budova s. i. 334 na n6jomn6 bYtY

Pan prim6tor: Chceme tam urobit' bytovku, ale treba n6m schvdlit' investidny zitmer, pin
viceprim6tor k tomu povie viac.

Ing. S. Zima: Boli aj podnety od poslancov, Le budova si vyZaduje nejakd opravy. Aj

v minulosti sme o tom hovorili, Ze uvedenir administrativnu budovu ako nebytovy priestor by

bolo vhodn6 prestavat' na by,tov6 ridely. Bola urobenri projektovS dokumentdcra, ktor6 sa

nezrealrzoyala. Zttmer bol r,tedy iny, lebo sa uvaZovalo o tom, Le tie byty by mali viac-menej

komerdny charakter, to znamen6, Le cez mesto by preSla vystavba tych spolodnych dasti

zaiadeni aztrkladneho dispozidndho riesenia.Y pozicii holobyov by si tri vlastnri vnftomir

dispoziciu riesili sami potenci6lni vlastnici, no zr1znych d6vodov sa to nezrealizovalo.

Budova nftm chi,/tra, v stdasnosti je znova moZnost' prostrednictvom dot6cie z Ministerstva

dopravy a vystavby dostat' uver zo St6tneho fondu rozvoja byvania vyfinancovat' takrito

stavbu. I51o by o stavbu ndjomn6ho byu, ktory vznikne prestavbou nebyovych priestorov, do

je presne ten typ, ktory my tu m6me ($ 4 ods. c.). Aby sme sa mohli do toho pustit', je

potrebn6, aby to mestsk6 zastupitefstvo odobrilo, pretoZe to nem6me ani v programovom

rozpodte, ani nikde inde a termin je taky, Le uL teruz mftme do robit', aby sme to stihli.

28.2.2017 je posledny termin na moZn6 podanie Ziadosti, takZe to je d6vod, predo to ddvame

do zastupitefstva teraz. TieL musime riesit' vyber potenci6lneho dod6vatefa.

P. Reznicky: V akej cenovej rel6cii by to bolo?

Ing. S. Zima: To neviem povedat', ale my musime vystavbu a technick6 rie5enia urobit' tak,

aby priemerny nriklad rra m2 podlahovej plochy by'tu vr6tane balk6nov a pripadne ter6s

nepresiahol sumu, ktor6 je urden6 vyhl65kou. T6 suma sa podfa priememej podlahovej plochy

pohybuje v rczmedzi od 610 - 640 eur, diZe podl'a podlahovej plochy bytu a toho v5etk6ho sa

odvija vlastne to, kol'ko to bude stdt', atd filozoftaje postaven6 na tom, Ze okrem projektovej

dokument6cie cel6 financovanie je zabezpe(end prostrednictvom St6tneho fondu

a prostrednictvom dot6cie z Ministerstva dopravy, vystavby a region6lneho rczvoja

a v sirdasnosti dokonca uZ druhy rok beZi zvyhodneny syst6m, lebo predtym bolo len 25 oh 
,

teraz je 30, 40, 50 % a okrem toho je moZnost' v pripade dosiahnutia mimoriadne dobrych

tepelno-technickych parametrov poLiadat o zvy5enie dot6cie o 5 o/o. Ale v tejto chvili je to
e5te t'aZko povedat', n6s to nezat'aLi nidim v naSom rozpodte okrem projektovej dokument6cie.

Uver je teruz ddvany zavelmi qfhodn;ich podmienok. prediZili lehotu splatnosti 30 alebo 40

rokov, rirokov6 sadzba je jedno percento.

(- -,
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Ing. S. Zima: Tri byty na poschodi.

Mgr. Borovsky: Kedy by to mohlo b1't dokonden6?

Ing. S. Zima: Podas roka, prip. d'alSi rok, teoreticky este toto mestsk6 zastupitel'stvo by mohlo

schval'ovat'n6jomnikov. Podfa mfla bude mat aj t6to bytovkavytah.

Proti: 0 Zdfiali saz 2 - Reznicky, Simonikovf

8/ odpredaj bytov Jana Daubnerovd,

9/odpredaj mestskdho bytu - garsdnlqt Maridn Kolumber

Obidva body boli stiahnutd z programu.

8/ Finanin6 prostriedky vo vy5ke predloZenych dokladov na ziklade projektovej

dokument{cie na vodovodnrl a kanalizainri pripojku pre il.iadatel'a Mesto Podolinec,

Nim. Mari6nske 3, Podolinec pre n6jomny mestsky dom na Ul. KlfStornh 4,065 03

Podolinec

p. Reznicky: Budem zato, aby vykop urobil Peter HangwbadLo, aby priloZil ruku k dielu.

P6n primft or: Zirkonhovori, Ze obec je zodpovednh za vykop.

Ing. S. Zima: Musi to urobit'firma.

M. Simonikovf: Na tej ulici je e5te niekto, kto nem6 kanalizfrciu? A nikto iny nem6 zituiem?

P5n prim6tor: Nie, ale m6Zeme to preverit'.

Hlasovanie:
Zaz I

Hlasovanie:
Za:7 Proti: 2 - Reznicky, Simonikovrl Zdril,ali sa: 1-Dziak

K bodu i. 8 Sprfva o vysledku z rykonanej nezr{vislej riitovnej a finaninej previerky v
Meste Podolinec av organtz6cifch, kde je Mesto Podolinec ich zriadovatel'om za roky
20ll ait20l4

M. Simonikovf - Chcela by som sa vyjadrit' k tvrdeniam, Ze Skola ohfadom Skolskdho urazu
sa mohla hospod6mej5ie spr6vat' a nevykazovat kaLdorodne stratu. Je tu napisan6 v rokoch

2012-2014. Ja by som len chcela obozn6mit' mestskd zastupitel'stvo, Le Skola bola v ridtovnej

strate od roku 2009, t6 strata nebola tym, Le sa zaplatrl riraz. Skola ridtuje rezervy, odpisy,

d'alej k vyridtovaniu vody, p6n Tropp pripojil, Le m6 pochybnost' o spr6vne vykfuanej
spotrebe vody v predchddzajricich obdobiach. Ako ste na to pri5li? PretoZe takto vyridtovan6

voda ako bola na zadiatkl decembra, bola len v roku 2014. Ostatn6 roky boli uroben6

spr6vne, takLe to je tiei. nepravda, m6m na to ridtovn6 doklady. Dalej nesrihlasim s tym, Le

inventarizttcia sa robi form6lne, mdZem fi aj 20 fudi zavolat', ktori tri inventriru robia. Ti
uditelia majio zoznamy, chodia, kontrolujri to, nesfhlasim s tym.
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Ing. Tropp: Inventarizdcia skladu potravin bola urobend na zfuklade toho, do predloZila

skladnidka. Robila to sama, ona podpisala, Le to tam je. Inventarizdcia sa robi inym

spdsobom. Ja som vychddzal z dokladov, ktor6 som dostal.

M. Simonikovf: Sri tam d'alSie tri osoby, som tam aj ja.

ing. Tropp: Ja som rrychadzal zdokladov, ked'sa robi inventarizitcia k30.11. apodpiSe sa

29.11. Je dobre uroben6? Zfkonhovori, Leinventatizdcia sa robi k3l.l2.

M. Simononikovii: do sa tyka toho dila, tak 29.11 . bol piatok a 30.1 1 . bola sobota. St6le sa to

do 31.12. df vyirdtovat, akby n6s niekto vykradol.

Ing" Tropp: eo sa tyka vody, bol to rok 2013. To, do som tam napisal, je pravda. Je tu

pochybnost' , Le voda nie je dobre zidtovan|. Z toho vyfdtovania nie je zrejme, za aky d6tum

sa to robilo. Ja som napisal to, do som napisal a stojim si za tym.

M. Simonikov6: Tu pozeftim VaSu spr6vu a pi5ete tu o roku 2014. M6m tu pri sebe doklady,

m6Zem V6m ich ukdzat. Avtych predchddzajircich rokoch 2011,2012,2013 bola voda

vyridtovan6 ku koncu novembra.

Ing. Tropp: Nikde ztoho vyirdtovania nie je zrejm6, Le ie to roben6 od 1.1.2012 do

30.11.2013. Ja som napisal, do som napisal, stojim sizatym aak chcete do budricna rie5it',

treba napisat'kvyridtovaniu vody, Le ie to stav od 1.1.2013 do 30.11.2014, lebo tam je

potrebnd vymedzit' ten das.

M. Simonikovf: M6Zem V6m to ukazat', m6m tu tie papiere, rok20l4je chybny, ale predsa

nem6Zete napisat', Le mdte pochybnost, Le to bolo aj vminulych rokoch, ked' ste nevideli

papiere.

Ing. Tropp: Musim mat'pochybnost', Ze to tak bolo.

M. Simonikov6: To nemyslite v(rtnet. Vy nem6te mat'pochybnosti, vy mi m&e ukdzat papier.

Ing. Tropp: Chcem Vrim povedat, i.e aj trito kontrolu, ktorri sme vykonSvali, tak sme ju robili
na zttklade nejakej poZiadavky. Tie pochybenia, ktor6 sme zistili, dali sme ich na papier

a treba robit'tak, aby to bolo zrejm6.

Hlasovanie za slovo pre Mgr. Semana, riaditel'a Skoly

Za: l0 Proti: 0 ZdrZali sa: 0

Mgr. Seman: Pokrisim sa by' strudny. Ja som k tomuto povedal vel'a na jrinovom stretnuti.

V p6vodnej spr6ve bolo Sestn6st'kontrolnychzisteni, my sme nazitklade toho stretnutia, ktor6

bolo v jrini, pripomienkovali Sest' a predloZili sme doklady, ktor6 preukazovali, Ze tieto

kontrolnd zistenia sf nespr6vne. Ztychto Siestich pripomienok boli akceptovan6 tri

avypustend zupravovanej spr6vy. Jedna znich sa tykala len obdobia, kedy bola finandn6

oper6cia nespr6vne ridtovan6 a toto obdobie bolo v novej spr6ve takisto upraven6, takZe

d'akujem Ing. Troppovi, Ze akceptoval to, do akceptoval. Kontroverzia, (o tu vznikla pred

chvifou, sa tyka kontroln6ho zistenia, ktor6 sme akceptovali a ani sme ho nepripomienkovali.

Neviem, predo ste mali potrebu doplnit'tam d'alSie obdobia. Prijali sme opatrenia, tak predo

hddLete Spinu, Le to bolo aj v minulych obdobiach, ked' to neviete, to si len myslite.

V pripomienkach ku kontrolnym zisteniam som poZadoval, aby upraven6 spriiva bola podfa
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zikona o finandnej kontrole avnftornom audite. Tifio poZiadavka nebola samoirdeln6, mala

tvrdenia o nedostatkoch pri verejnom obstar6vani a pri rekon5trukcii oplotenia materskej

Skoly atvrdenia pri chybfch pri od5kodnenf Skolsk6ho itrazu, ktor6 nem6Lubyl'vydiwand za

kontroln6 zistenia, nakol'ko neobsahujri n6leZitosti podfa $ 17 pism. g, ked'Ze pri nich je

uveden6, ktory zftvazny prdvny predpis to riesil. Pri predchadzajircei vymene n6zorov p.

Tropp hovoril, Ze zbkon hovori jednoznadne atrvd na tom, Ze jeden derl je ,,pniser", druhy

zdkon hovori, do m6 obsahovat' spr6va zkontroly. Ale to je asi normdlne, Ze aj p6vodnh aj

nov6 spr6va to neobsahuje. Zakontrolnd zistenia sa vyd6vajri osobn6 nfzory, dohady a moZno

aj pletky, takLe k tym pripomienkam, ktord neboli akceptovand, k procesu verejn6ho

obstar6vania sa dost' ob5ime a fundovane vyjadril Ing. Zima na jrinovom stretnuti. Vysvetlil,

predo do5lo kuzatvdraniu dodatkov, vysvetlil, Ze je to v sirlade s l'tedy platnym z6konom

o VO a ja nem6m d6vod mu ltedy neverit' a este aj teraz, pretoZe je dlovek sp6sobil;f, a ked'

mi povedal , Le sa to tak mdLe, tak sa mOLe, a v spr6ve je uveden6, Ze sme pochybili vo VO

s dodatkom , Le pr6ce navy5e nie sri nikde uveden6. Ing. Tropp zdkonplatf alebo nie? Ak je to

uveden6 v z6kone a n6jdeme si to tam, tak musim uviest' to, do si s Ing. Zimom tozptdvame,

tak to tam napiSem. Bol urdeny p6vodny zamer, tieZ pisomn6 dodatky, vSetko bolo tak

zaplatene,ako bolo vyfakturovan6, no napriek tomu tvrdite, Ze do5lo k pochybnostiam vo VO.

K irrazu sa diastodne vyjadrila pani ekon5mka. Cellf odsek v upravenej spr6ve je mierne

preformulovany, sri tam niektord veci vypusten6, k tomu nejdem hovorit', lebo sa mi nechce.

Napi5ete, Ze Skodov6 komisia je poradny orgfn a rozhoduje riaditef Skoly. Ano, je to pravda,

ja som rozhodol v srilade s tym, do som vedel. TieZ som mal vyjadrenie uditel'ky, ktor6

vykondvala dozor, av srilade s tym, do mi odporudila Skodov6 komisia. To, Le som rozhodol

tak, ako mi odporudila SkodovS komisia, je fakt, ktor;f nem6te d6vod spochybriovat'. Ja som

pri tom neporuSil Liadne zikony o hospod6reni a ani Z(konnik pr6ce. To, Ze vy m6te pocit, Le

ja som zly hospodix,toje v65 pocit, len mi napi5te, aky zitkon som poruSil. Ae5te v6m

poviem k hospod6rnosti. V obdobi, kedy sme ten ttraz spl6cali, nikto nepocitil ani Liak, ani

uditef, Ze satoto zaplatilo. Sprfva tieZ poru5ila $17 pism. g), pretoZe vnej nie je uvedeny

d6tum obozn6menia riaditefa Skoly so spr6vou ani lehota na podanie n6mietok ku kontrolnym

zisteniam. UZ v jrini som hovoril, Ze cely proces tejto kontroly bol urobeny na kolene, ale

kontrola v St6tnej a verejnej spr6ve podlieha islfm pravidl6m. Tie pravidld sf na to, aby

nemohla b7,l zneu|ivandna kadedo, z akychkol'vek d6vodov amy ako kontrolovany subjekt

podl'a toho z6kona m6me svoje pr6va. Jednym znichje pr6vo sa vyjadrit' ku kontrolnym

zisteniam a bolo n6m to odopret6. M6me pr6vo b1't'pisomne obozn6meni s tym, predo neboli

akceptovan6 na5e pripomienky, zo Siestich dve neboli akceptovan6. Trv6m na tom, Ze Skole

boli odoprete zfrkonnd pri:a pri vykone kontroly, bolo po5koden6 dobr6 meno Skoly a aj

moje. Je na v6s, aby ste rozhodli, di trito spr6vu vezmete na vedomie alebo nie.

Ing. Tropp: }y'rsZ odsrihlasilo , Le treba urobit' ridtovnri previerku, tak sme ju urobili. St tam

zistenia, boli pochybnosti a stretli sme sa vjirni 2016. Hovorili sme otom, kde bola

opodstatnenost', tak sme to vypustili. Ja nem6Zem sirhlasit' s tym plotom. Bolo tam urden6,

Ze to budir robit' aktivadni pracovnicr, aked' sa to tak nedalo urobit', nikto doteraz nepredloZil,

ako in6d sa to malo riesit'. Zmlwa bola podpisan6 na obnovu plotu, tyLden na to zmluva na

briranie plotu. Ved' ste predsa vedeli, Le ten plot bude treba zbirat'.
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Mgr. Seman: PretoZe p6vodny zitmer bol taky, Ze mesto malo zdmer kripit'traktor, ktor;f n6m

mal pom6ct'. Tento zftmer nebol, tak sme to urobili tak, ako sme to urobili. Je dodatok zmluvy

poru5enim zitkona o verejnom obstar6vani?

Ing. Tropp: VO m6 byt'na ce16 dielo a nebolo to tak rie5en6.

Mgr. Seman: $ 58 hovori ododatkoch, nado to tam vtom zdkoneje? Oplotenie materskej

Skoly nie je jedin6 dielo v tomto meste, ked' sa robili dodatky.

Ing. Tropp: Mali by ste pochopit', vy ste chceli odo mfla, aby som zistil skutkovy stav. Ja som

v6m ho predloZil, nebolo to dobrd roben6, do teraz odo mf,a chcete? Aby som dal disty papier,

Ze v5etko je v poriadku? NaSli sme v probl6my v spr6ve lesov a b1'tovej otitzke. P6n riaditel'

hovori, Ze Skola je v strate a ako chce Skola pokradovat', vZdy bude mat' menSie imanie?

O chvil'u bude to imanie minusovd a mesto bude musiet'rie5it' Skolu.

M. Simonikov6: P6n Tropp, Skola je rozpodtov6 organizdcia rozpodtom nikdy nebola a ani

nem6Ze byt'v strate.

p6n primStor: T6to spr6va obsahuje nielen Skolu, ale aj cely rirad. Bolo vel'a chyb aj na

mestskom rirade. My sme sa z toho poudili. Na lesoch boli tieZ nedostatky. Spol. s r. o. bola

zaloLenl, tie n6jdend veci boli, m6te pr6vo na to reagovat, je to jeho zistenie.

M. Simonikov6: On nemoZe napisat', Ze si mysli, on to musi dok'zat.

Ing. S. Zima: Sri tu niektord irpravy. Principi6lne ja sa divam na tri spr6vu ako na celok. eo sa

ffka tych chybn;fch irdtovnych dokladov, to sri ekonomick6 zilleLitosti, ktor6 sa prejavujri

v akejkol'vek kontrole vr6tane NKU. Ja som to zaLil aj na svojom pracovisku, hovorim, Ze

kto nerobi, neurobi ani chyby, a kto robi, urobi aj chyby. Je to pre n6s poudenie do

budricnosti, ale sf tu pas(ie, kde Ing. Tropp tak zvl65tne kon5tatuj e a nesnali sa vysvetlit'

predo, do sa tyka tych lesov. Konzultoval som to aj s p6nom kontrol6rom. Ano, bolo to tam

urobend zle, ie to pre n6s poudenie, aby sa to tak nerobilo, ale napr. projektov6 dokumentiicia,

b1.tovlf dom na Tatranskej ulici za 6000 € bez vyhl6senia verejn6ho obstarixanta na

objedn6vku. Dobre, mali sme to rtedy v komisii, do sa tyka avie, ak sme l'tedy pochybili, Ze

sme mali vypisat' verejnri obchodnf sut'aL, s6m si sypem popol na hlavu. Dobre, ale ja som

hovoril rtedy, Ze do sa tyka projektovej dokumentfcie na Tatranskej ulici zatych 6000 €, Ze

tam ja m6m pocit, Ze vedenie mesta pouZilo autorsk6 pr6vo, citujem: ,,SluZby z d6vodov

vyplyvajricich zvyhradnlfch pr6v autorsky z6kon m6Ze poskytnrit' len urdity dod6vatell,

verejny obstar6vatef si vybral katal6govy dom od Ing. arch. R. Repku z dOvodov uvedenych v

$ 50, pism. b) sa mesto Podolinec ako verejny obstar6vatef rozhodol pouZit'priame rokovacie

konanie ako postup verejndho obstar6vania kprojektovej dokument6cii." Aja som na to

upozorf,oval, Le ak ste mali pocit, Ze to bolo pouZit6 neopr6vnene, tak ste mali napisat'predo.

Ja som raz yo svojej praxi takf pripad mal. Potom sit tu lesy, kde tieto pochybenia, do sti tu

napisan6, sir pravdive. Znovu sa vr6tim ku z6kladnej Skole. Hovoril som na ostatnom

zastupitefstve, ako to ce16 bolo, a zopakujem to e5te raz, pretoLe toto sa tu v6bec neobjavilo,

tu sri veci uveden6 takto: ,,Na z5klade uvedendho kon5tatujeme, Ze briracie pr6ce boli zmluvne

dohodnut6 bez vyberovdho konania, do je v rozpore so z6konom o rozpodtovych pravidl6ch
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izemnej samospriivy, no tak to je veta, ktorri som nepochopil, lebo briracie pr6ce boli

dohodnut6, ale nie bez vyberov6ho konania. My sme tu sitaL za(,ali v aprili, pretoZe ked' sa

robil predpokladany rozpodtovy nriklad a stanovovala sa predpokladan6 hodnota zitkazky, tak

nim to oscilovalo na sume cez20 000 €. Ja som ltedy povedal, Le zddvodu toho, Le ide

o rekon5trukdnd pr6ce am61e sa stat' dokofvek, nebudeme to tladit' do hranice pod

podprahovri zitkazku, ale aby sme sa istili. Cel6 tifio zitkazka sa vysft'aLila cezvestnik Uradu

pre VO so vset(fmi lehotami, ktord tam sri, resp. boli, takZe to VO trvalo viac ako dva

mesiace, a to bol das, ked' sme poditali, Le tifio dast' nebude potrebn6, Ze ju budeme reahzovat

my, nie cez dodf1atefa, ale vlastnymi zdrojmi a v tej dobe, ked' sme to spri5t'ali bolo zrejm6,

Le zkapacitnych d6vodov, ked'Ze mesto vtedy robilo in6, tak nebude moZnd vluLit

aktivadnych pracovnikov a aby sme v6bec mohli zadat robit' tir zfikazku, tak sme vyuZili $ 58

priameho rokovacieho konania, ktory hovoril o 50 percent6ch a vy ste tu citovali len diastodku

toho, do ten paragraf hovori atam nid nebolo poru5en6, do sa vykonalo na stavbe' Ja sa

s takouto spr6vou na 85 percent stotoZiujem, ale s ostatnym nie. Ja zoberiem na vedomie, ale

Le mal som k tomu vyhradu, ktor6 musi byt' poznaden|.

Ing. Tropp: Ked' sme sa tu stretli, bolo kon5tatovane, Lektejto spr6ve sf qihrady akaLdy mal

predloZit' dokument5ciu, aby sa to mohlo zmenit " Od v6s som dostal jednu spr6vu a nid viac.

Keby to bolo tak, ako hovorite, tak dobre, ale ja som nid od v5s nedostal.

RNDr. Valek: Chceli sme sa ztoho poudit'. Viac veci tu bolo vysvetlenych, ale ked' v6m

niekto jasne niedo povie a vysvetli, a vy to aj tak nechcete brat' do rivahy.

Mgr. Seman: Spominali ste, Ze ja som vyjadrenie poslal, mali ste dost' podkladov, aby ste to

v spr6ve vylep5ili.

M. Dziak: Neviem, chcete mat zaplatend za to, do v6m poslanci po5lt, lebo teraz ste to

povedali.

p. Reznicklf - hospod6rsky qfsledok bol spr6vny alebo sa bude d6vat' opravn6 daiov6

pttznante?

Ing. Tropp: Ja som to prech6dzal, ale nedi sa presne vydislit'qf5ka straty. Ja by som musel

urobit' previerku cel6ho ridtovnictva, ned6 sa za 7,5 mesiaca skontrolovat' Styri roky.

RNDr. Valek: A keby sme to stiahli a dali na dopracovanie?

P6n prim6tor: Pokiaf ide o bytovku, tak posledny deil ridinkovania mojej predchodkyne bola

uhraden6 faktrira 6000 € a ned6 sa vyuZit'. Pre mila je t6to spr6va, aL na tieto veci, ktor6 sme

nena$li, Le to moLno bola na5a chyba. On na zitklade n65ho sedenia niedo opravil, ale nedri sa

povedat', Le t6 sprtxabola zbyto(,n6.

Mgr. Marhefka: V novembri 2013 bol schv6leny taky ist! zitmer na tf administrativnu

budovu. My sme bavili s Ing. Zimom o tom, Le izemne rozhodnutie na trito lokalitu uZ bolo

vydan6 a dokonca chfbala jedna bytovka priive v tejto lokalite. Na z6klade toho sa

vdecembri 2013 schv6lili vrozpodte peniaze na nasledujrici rok na obstaranie projektovej

dokument6cie na vystavbu bytovky v lokalite. V5etci poslanci boli za, myslim si, 2e bolo
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tesne pred 15.12. pred odovzdanim funkcie prim6torky. My sme sa stretli s p6nom

prim6torom a hovorili sme o tom, /.e by bolo dobr6, keby sme sa v tejto veci pohli, Ze ked

nastripite, aby sme na tom pracovali, pretoZe bola zakripen6 PD. V5etci poslanci to schv6lili'

Ano, bola tam nejak6 peticia, ale robili sa d'alSie kroky, aby lfm obdanom bolo vyhoven6. Vy

ste mi vtedy povedali, Letoto nie je va5ou prioritou.

Pan prim6tor: T6to byovka, ktor6 stoji pri zdravotnom stredisku, mala st6t'tu, ale dostali sme

vyjadrenie od KPU, Ze sa nem6Le tarn stavat'. Ja som ltedy na zastupitel'stve bol a ja som to

povedal. Vyhovelo sa tym, Ze sa posunie bytovka bliZ5ie k t1fm, do tam byvajf, preto som

povedal, ie tam nie, preto ju robime dole a som presveddeny, Ze by to tam nedovolili, lebo je

to vefmi blfzko.

Mgr. Marhefka: Predo sa to d'alej nedotiahlo do d al5ieho zastupitel'stva. Dva roky predqfm

poslanci schv6lili zttmer apeniaze v rozpodte a potom sa nedialo uZ nid. Zastupitel'stvo nikdy

nerokovalo o tom, do s tym n6kladom, do sme mali a Ing. Tropp uviedol do spr6vy, Le

sedemrodn6 projektov6 dokument6cia sa ned6 pouZit'. Ing. Zima, vy s tym srihlasite?

Ing. Zima: To si nedovolim tvrdit'.

Mgr. Marhefka: Ano, je urdit6 obdobie, ked PD str6ca svoju platnost', ale nie 7 rokov. Zmeni

sa vykaz vlfmer amdZe sa to pouZit'. Aby som to ozrejmil, bolo mi z klubu d6chodcov

povedan6, Le pani Bachledov6 hipila PD a nem6me ju kde pouZit'.

Hlasovanie:

Zaz 0 Proti: 3

Reznick;f, Dziak,
Simonikovf

Zdril,ali saz 7

Valek, Zima, Borovsky, Vychovaly, Filiai,
Marhefka, Hojstrii

K bodu i. 8 R6zne

Pfn primritor: Mali sme vdera dozornri radl, prevzali sme lesy od Vojenskych lesov Javorina.

Bola Ziadost'o srihlas Lesov mesta Podolinec, s. r. o., s pren6jmom lesnych pozemkov tretim

osob6m.

MsZ schvafuje

I l/ dodatok k zmluve o prenechani majetku do uifvania pre Lesy mesta Podolfnec, s. r. o.,

Jozefa Smreka 3, Podolinec vo veci preniijmu lesni,ch pozemkov v byvalom vojenskom obvode

Javorina vo vymere spolu 89 081 m2

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdfiali sa: L - Simonikovf

12/ dodatok kzmluve oprenechanl majetku do uZfvania pre Lesy mesta Podolinec sr.o.,

Jozefa Smreka 3, Podolinec - vyfiatie zo zmluvy, trvald trdvne porasty vo vymere 36 890 m2

Hlasovanie:
Za:9 ZdrLali sa: I - SimonfkovfProti: 0
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13/ Dodatok kzmluve oprenechani majetku do uZ{vania pre Lesy mesta Podollnec, s.r.o.,

Jozefa Smreka 3, Podol{nec vo veci prendjmu pozemkov v k. il. Mniiek nad Popradom

a v k. ti. Pilhov

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdfiali sa: 1 - Simonfkovi

Zisdost' od TOMAK, s. r. o., o prendjom lesni,ch pozemkov od Lesov mesta Podol{nec,

s, F. o., Jozefa Smreku 3,065 03 Podollnec

Predniesol Ing. Daniel Marhevka, prim6tor mesta: Tam sme si vyhradili pr6vo na pren6jom

tretim osob6m. Konatel' n6s poZiadal, lebo o tie pozemky m6 zitujem firma TOMAK tak, ako

ich uZivala predtym.

Mgr. M. Marhefka: Chcel by som sa opltat', lebo si hovoril, Ze pofnohospodrirsku vyrobu s. r.

o. nevykonSva, Lesy mesta Spi5sk6 Be16 v lokalite Kycora robili vyrub krovin a viem, Leberiu

dot6cie ako or ganizdcia.

Ing. J. Marhefka: Za predpokladu, Le majri v predmete dinnosti pofnohospodrirsku vyrobu,

dnes si myslim, Le by sme sa nemali uberat' tymto smerom. Ked' sme zakladali s.r.o.

neuvaZovali sme nad tym, aby robila pol'nohospod6rsku vyrobu. Viac-menej sme zachovali tt
tradiciu, Le prenajimame tie pozemky, ktor6 sme prenajimali doteraz.

M. Dziak: To sa pravdepodobne tyka parciel, ktor6 zasahujir do zverifikovanych plotov, ale

ak je ten druh lesny pozemok, nemali by sme Liadat na to dot6cie? Aj firma Tomak, ak je to

lesny pozemok, nemali by Liadat dot6ciu, ak by mali kontrolu, mali by probl6m, aj t6to dast'

by mala by't'vyriat6 na TTP.

Ing. Marhetka: Ide o to, Le s. r. o. to mOZe prenajat', ak my jej d6me srihlas.

Ndvrh dozornej rady na schvdlenie, aby Lesy mesta Podolfnec, s r.o., mohli prenai[mat'

pozemky tret{m osobdm.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 ZdrZali sa: I - Simonikovri

MsZ srihlasf

3/ s prendjmom lesnych pozemkov od Lesov mesta Podolfnec, s.r.o., pre Tomak s r.o., Hlinik

28, Podolinec v zmysle zmluvy o prenechanf majetku do uifvania.

Hlasovanie:
Zazg Proti:0 ZdrLalisa:1-Simonfkovf

P6n primritor: Brali sme fver na investidne z{mery v meste, ale ked' chceme fver na

konkrdtnu vec, musime to schv6lit', toto je pripravovan6 akcia, hovorili sme o tom.
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MsZ srthhsf

4/ S ilverom na realizdciu projektu Rekonitrukcia Ulice Klditornd Podol{nec

Hlasovanie:

Zaz 8 ZdrL,ali sa: 2 - Simonikovd, ReznickyProti:0

P6n prim6tor - PVPS dala do pl6nu kanahzitciu na Ul. Moyzesovej a Letnej. Pevne vetim, Le

to bude uroben6.

M. Dziak: PriSla mi odpoved'na moju Ziadost' - oznirmenie o rozhodnuti verejndho zasadania.

Neviem, Le by sme prerokov6vali moju Ziadost' na zastupitel'stve. Mal som dve Ziadosti

o zmenu irzemn6ho pl6nu a toto bola tretia Ziadost. Ide o pozemok smerom ku hr6dzi. Ja som

to chcel zobrat do pren6jmulen ztoho d6vodu, Ze ide o pozemok, ktory je hned' skraja, a ked'

boy zirylavy, jazdil som tam traktorom naI'rddzu. Je tam rizka cesta a jednym kolesom som

i5iel po psenicijedn6ho obdana. Na druhy dei som dostal od neho vynadan6 a dokonca to on

ani nem6 vn6jme. Ja som to chcel zatrftvnit, aby vpripade niedoho to tam bolo zjazdne.

Janko hned' na to reagoval, Ze chcem mat' predkupn6 pr6vo na to. MOZem sa v6s opytat', ak

md niekto pozemok v n5jme, m6 hned predkupn6 pr6vo?

JUDr. Zavacky: Nie, nem6.

M. Dziak: Nebolo to prerokovatl, aleja som dostal odpoved', Ze bolo.

Ing. Marhefka: Ja nem6m vedomost', kto to uLiva, ale ked' niim to povie5, my ho vyzveme,

aby zaplatrl minim6lne tri roky dozadu, tak, ako postupujeme pri inych takychto probldmoch,

ak zistime, Le trtiva n65 majetok. Ak ho nebude chciet' potom uLivat, tak sa potom

dohodneme. My ale nechceme tie pozemky prenajimat', pripravujeme projektovri

dokument6ciu na stavbu hrddze, tak sme povinni tieto pozemky blokovat'.

M. Dziak: Zase ma oslovil jeden dlovek, di bude moLne v tom ,,vajpoSi" vystavba? Vtedy na

zastupitel'stve mi dal viceprim6tor ot6zku, na ktorri som nevedel reagovat', Le zmerut

rizemn6ho p16nu bude potrebn6 robit' komplexne. Spy'tal sa ma, di som ochotny to urobit'.

Vtedy som nevedel, kofko to asi bude st6t'. Som ochotny to urobit', ale v spolupr6ci s mestom,

aby sa m6j pozemok zviid5il, a urobit'zmenu rizemndho pliinu'

Ing. S. Zima: My sme nehovorili o zmene rizemn6ho pl6nu, v6bec nie. P6n Dziak, vy ste to

nepochopili uZ vtedy a zrejme to nech6pete ani teraz. My sme hovorili o tom, Ze by sme

hl'adali spdsob, ako ce16 izemie dotvorit' komplexne, to znamen6, Ze ten n6vrh, ktory som

hovoril bol taky, Le :iurzemie vy.tvorime rizemnfm pl6nom zorry, nie diastkovf zmenu.

Dotvorfme to rizemie tak, ako ndm ukladd zdkon, a cel6 rizemie dotvorime vr6tane na5ich

pl6ch. Pokrisime sa skibit'v celom 'lzemi zfnlmy mesta aziujmy infch fyzicklfch os6b. Toto

som r.tedy povedal a vy ste reagoval na m6j n6vrh absohitne neprimerane. Tym p6dom je t6to

kapitola v tejto chvili pre mia uzatvorend a do sa budem d alej diat' rozhodnri poslanci v tomto

poslaneckom zbore. Ja som vtedy povedal, Ze budeme hfadat' sp6sob, ako to cel6 urychlit'

a vy ste znovu reagovali neprimerane.
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M. Dziak: A podfa v6s odkial'pokiaf by mala ist tdzona?

Ing. S. Zima: Th z6na by mala ist' tak ako je vydlenen6 v fzemnom pl6ne mesta, tj. od

hranice, ktor6 nadvlizuje smerom ku hrddzi, tam je utvoren6 t6 hranica aZ, po existujricu

z6stavbu rodinnlfch domov, teda po miestnu komunik6ciu. To je v5etko, ce16 to irzemie ako

z6na.

M. Dziak: Teda od asfaltovej cesty aZ, po hrddzu.

Ing. S. Zima: A od existujriceho ihriska aZ po existujfcu zdstavbu.

M. Dziak: Ano, ved'hovorim, Ze som ochotny urobit'zmenu rizemn6ho pl6nu z6ny, aby sme

vl.tvorili stavebn6 pozemky pre na5ich obdanov.

Ing. S. Zima: Ale to nie je diastkov6 zmena,to je rizemni'plal.rzory.

P6n prim6tor: Dajte si to do komisie.

Ing. Marhefka: Na margo toho musim povedat', Ze tym nevyrie5ime hrhdzu ako takir, tie

stavebnd pozemky sri bezpredmetnd, to je zdplavovd irzemie. Kym hrddza nebude ukondenS,

nemd zmysel toto robit', aby sme my tam pustili zfstavbu a urobili ztoho stavebn6 pozemky

a budri o 5-10 rokov zaplavenl.

P6n prim6tor: Moment6lne je projektov6 dokument6cia na fui,dzu pripraven6 a dakSme na

geologick6 vrty. Tie musia b1t', no vymenou garnitrir po vofb6ch sa to zmenilo. N65 projekt je

tam, potom projektant bude vediet', kofko z ktorej parcely komu zoberieme.

K bodu i. 9 Diskusia

Mgr. Borovsky: Chcel by som povedat'ohl'adom USf Podolinec. Pred dvomi mesiacmi sme

opravovali tribunu, ale je tam partia deti, ktord to nidi. Bavili sme sa o tom aj s rodidmi deti,

oni Ziadali vtdeoztznam. vlastne sa s nimi nedalo rczprdvat. Skontaktovali sme sa s mestskou

policiou, ona to vyrie5ila. Chceli by sme opravit' tribrinu z prednej dasti, predlfm sme tie

dosky opravili a po vikende to bolo v5etko zniden6.

P6n prim6tor: NaSa mestskii policia nem6Ze btf 24 hodin v sluZbe. Musim poLiadat 5t6tnu

policiu, aby tam dastejSie hliadkovali.

y . Zivdak: Vieme, kto to je. Budeme mat'novf sociiilnu pracovnidku, budeme to riesit'.

M. Simonfkov6: Predo sa to nezamykd?

P6n prim6tor: Musime to urobit' tak, Ze ditme kl'ride tym, ktori tam budri chodit', napr.

tr6nerom ap.

P. Reznicky: V niektorych mestskych domoch je stra5n6 hul6kanie aj v nodnych hodin6ch.

Riesila to 5t6tna policia, do s tym d alej?

y. ZivUk: To je dost' prob16m, di uZ prokuratriry alebo sridu. Je to skupina, u ktorej je to
Specifickd, my tam chodime.
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P. Reznickj: Ako to vyzerd s investorom Pilexu?

P6n prim6tor: Je to tak6 zvlt$tne, nevieme.

Mgr. Marhefka: Po minulom zastupitel'stve, ked' ste prijali itver, tak sa na str6nke mesta

objavil d16nok. K a[im posunom do51o, Ze sa prijal iler na financovanie ulice Hlinik. Ja som

si naozaj myslel, Le to tak aj je, ale potom som sa v z6pisnici dozvedel, Ze to tak nie je. Asi si

viaceri l'udia vlimli, Le pi,n prim6tor jazdi novym autom. TieZ sa chcem jednu vec opltat',

9.9.2016 bola podpisan6 irverov6 zmluva na dofinancovanie amestsk6 zastupitel'stvo

neschv6lilo taky river, do je vyludn6 kompetencia mestsk6ho zastupitel'stva prijat' aj taklito

irver, v rozpodtovom opatreni bola diastka 8000 €.

Ing" S. Zima: Tam je syst6m Stvrtinovych spl6tok.

Mgr. M. Marhefka: Takisto to bolo s vozidlom mestskej policie, a ked' si pozriete star6

uznesenia, tak existuje uznesenie, Le MsZ schvafuje fver financovany CSOB a v akej v1iSke,

p6n kontrol6r urdite bude5 vediet'.

Ing. J. Zima: Mne sa zd|, Ze na takyto itver netreba ani vyjadrenia kontrol6ra.

Mgr. M. Marhefka: Ale v Zdkone o obecnom zriadeni je napisan6, Ze schvafuje p6Zidky

a irvery.

Ing. S. Zima: Ja len zopakujem. Srit'aZilo sato cez elektronicky kontraktadny syst6m, syst6m

Stvrtinovych spl6tok, a ked' sme preberali vozidlo, prvf spl6tku sme platili predajcovi

a nasledujrice spl6tky, ktor6 budri v d al5ich rozpodtovych opatreniach, budri tie d'alSie

spLitky.

Mgr. M. Marhefka: Nem6 existovat'uznesenie, Ze mestsk6 zastupitel'stvo mf schv6lit'taky

river? To je technick6 vec, ktoru treba preverit'.

Ing. S. Zima:Neviem.

J. Reznicky st.: Ing. Zimana kaZdom zasadnuti sa hovori o Sporlovom are6li vosvetovej

besede. Ja viem, Leten Sportovy are6l sa rozprixal odroku 1980 aty vl.dy tvrdi5, Ze bude

Sportovd hala, ale ked' sa nebude5 holit', akdbrada by ti nariistla dol'tedy? Ked'tu dado bude,

v Zivote to nebude, a predo to nechceme oznadit, ked je tu tak6 moZnost'.

Ing. S. Zima: rJzemne pl6novanie je vizia budricnosti, to znamen6, Le ten, kto je
obstar6vatefom fzemn6ho p16nu, si vltv6ra aj okrem in6ho uzemne rezerry pre to, do chce,

uZ di on alebo nasledujrici, ktori pridu po flom v tom danom t;zemi realizovali a do tam chce,

aby sa stavalo. To je zmysel irzemn6ho pl6novania.lJzemny plin z6ny, o ktorom som hovoril
na minulom zastupitel'stve, je vy5Sim stupiom rizemn6ho pl6novania, ktory prisluSnri dast'

uzemia spracirva do podrobnej5im detailov, akeby sme sa tak na to divali tak, nikdy by sa

nev1.tv6rali ani uzemnd rczervy na vytv6ranie obchvatov miest, ciest, nadraden;fch

komunik6cii, lebo by sme povedali, Ze to bude ai. o 50 rokov. Ale 6no, m6Ze nastat' situ6cia,

Letouzemie bude teraz blokovan6 na zitklade toho itzemn6ho pl6nu z6ny talSich 50 rokov,
ale o 50 rokov t6 nasledujrica gener6cia povie, Ze dobre, Ze to blokovali, lebo my dnes m6me

kde ten zftmer urobit', a to je cel6.

p. Simonikov6 st.: Je nejaky posun ohl'adom vodohospod6rov a Mesta Podolinec, tam kde

chceme zmenu rizemn6ho pl6nu?



P6n prim6tor: Hovoril som to pred chvil'ou. Cel;f projekt je pred dokondenim a nem6Zu ho

dokondit', lebo je Ziadost'na ministerstve o geologick6 vrty a od toho sa bude v5etko odvijat'.

Pani Simonikov6, ja som povedal, Le hnet, ako budeme vediet' niedo nov6, tak budete prv5,

ktorej to povieme.

p. Simonikov6 st.: Nem6Zem sa zbavit' pocitu, Le ttrto previerka bola ridelov6 ako

diskreditovat' riaditel'a Skoly a pracovnikov lesov. To, do bolo kontrolovan6 na mestskom

rirade ako tdtovn6 dast', bol len dodatok. Ja toto sledujem od za(iatku a ako b;iva16

ridtovnidka viem a myslim si, Ze v tlich vyjadreniach, Ze nebude mat' kde Skola udit' alebo

niedo in6. Tak ridtovne to dal zirkon a na5a Skola nie je jedin6, ktor6 tak funguje. Dakujem

a nechcem odpoved'.

RNDr. Valek: Poprosil by som, aby l'udia hlasovali za ihrisko. Nie sme na tom zle sme, cca

na 7 .-8. mieste. Ja som tam napisal minul;f rok a Kamienka to vyhrala. Ak m6Zu aj mlad5i,

nech pom6Zu starsim, mdLe sa hlasovat' cezmail alebo cez mobiln6 dislo.

P6n prim6tor: My sme dali let6ky aj s touto stit'aZou, ai na zmenu kalend6ra, vyberii sa

najlep5ie recepty.

M. Simonikov6: Ing. Zima povedal, Le treba nejak6 n6vrhy. Nezamy5fali ste sa nad online

prenosom mestsk6ho zastupitef stva?

Ing. S. Zima: Nie, nezamySlali sme sa, ale viem, Ze niektor6 obce to majf, rie5ia to cez

internet.

p6n prim6tor: Zamyslite sa, ste tu poslanci, ste dlenovia v rdznych komisiSch a vypisujete

rdzne maily, ako napr. p6n poslanec Reznicky. Ste dlenom komisie, kde ste sa mali vyjadrit'

a nie pisat' na krajsky pamiatkovy rirad. K tomu sa v5etky rirady a v5etci zainteresovani

vyjadrili, tak ja nech6pem va5e konanie? Pani Vinidenkov6 odpovedala, Le sa vyjadrila

v rozhodnuti a dali mestu podmienky.

P. Reznicky: A aky je probl6m?

P6n prim{tor: Ta[f je probl6m, Le nitm volala, Ze do to na frade m5me, Ze poslanec vypisuje

na KPU.

P. Reznicky: Ved'som chcel vediet'vyjadrenie KPU.

P6n prim6tor: M6te to k dispozicii na mestskom rirade, bolo to 9.6.2016.

P. Hojstrid: e o na to povedat'? Je dlenom mojej komisie a je pravda, Le sa ani raz nezirdastnil

tejto veci. Smutn6 na tom je, Le ked' sme prechddzali s konkrdtnymi policajtmi, s irradnikmi,
ktori to mali dat'do pl6nu, ani si len hlavu nezdvihol, aby si sa opytal, do tu robime.

P. Reznicky: Ty chodiS s policajtom a s pracovnidkou irradu po n6mesti a ja sa mdm za tebou

zastavit, Ze do tam robi5? Ja som len Ziadal o vyjadrenie krajskdho pamiatkov6ho riradu, do je
natomz16?

P. Hojstrid: My sme to st6le preberali na komisii, ale ty na komisie nechodf5 a v poslednej

dobe nie si schopny napisat', Le ani nepride5.

P. Reznicklf :Klo z v6s videl ten projekt?

Mgr. Borovsky: V5etci, posielal to mailom.

<)



K bodu i. 10 Nivrh na uznesenie

Predniesol MUDr. Lubo5 Filiai

Kbodu i.ll Zfver

Prln prim6tor ukondil zastupitefstvo o 20,00 hod.

Overovatelia z6pisnfce:

I
Zapisovate f2u: gc. k#i

vedrtci odboru vnftornej sprflry
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